

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-03-26

Tid: 12.00–13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: KARIN ELAM
VICE ORDFÖRANDE, SEKRETERARE: MIKAELA HOLM
LEDAMOT: NIKLAS JAKOBSSON
ORDFÖRANDE F6: ANTON KÖRKKÖ
ORDFÖRANDE DP: JONAS LINDGREN
ORDFÖRANDE FNOLLK: HARALD FREIJ
ORDFÖRANDE SNF: JONATAN OLOFSSON
ORDFÖRANDE FOC: JONNY KARLSSON
ORDFÖRANDE FARM: HUGO NORDELL
ASP: FRIDA HÅKANSON
ASP: PONTUS LAURELL
ASP: MARIE DOVERBO
ASP: ANTON WAHNSTRÖM

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har haft chokladprovning och arrat sexmästerikalas. De planerar också för en gasque som de ska ordna tillsammans med pateter.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har haft pubruna men det var lite folk där. De har också anordnat hemlig resa och ska ha aspdup nästa vecka. Denna veckan ordnas dupen av pateter.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK har haft bastubokningsmöte och städat sitt föreningsrum. De håller också på med nollnigens schema.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF har haft cocktailparty och asplunch.

§ 6 RAPPORT FRÅN FARM

Farm hade igår ett lunchföredrag och nästa vecka ska de ha asplunch. De håller också på att planera för arrangemang efter påsk.

§ 7 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har köpt in flipperdelar.

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET

Kärnstyret har arbetat med utrymme till servrarna och med att förbereda den psykosociala utvärderingen.

§ 9 INFORMATION

- Anton kommer att representera F6 under styremötena under resten av terminen.
- Karin har varit på UO-mötet där de pratade om EDITZ-utredningen.
- ÅF, Karin har sammanställt de åsikter som framkommit på ftek-forumet efter att ÅF:s reklam om ett arrangemang och skickat detta till ÅF. ÅF har svarat och detta svar ska vi nu lägga upp på f-tek.
- Erik har gjort ett kontrakt för utlåning av projektorn.

§ 10 WINDOWSATORER

Niklas har fått veta att enterstart för att köra Windows på Unixdatorerna är nerlagd sedan i höstas. Trots detta väljer vi att ha kvar vårt beslut från förra veckan om att halvera antalet Windowsdatorer på sektionen.

§ 11 INCIDENT

Vi diskuterade den incident som inträffade under dupen i lv1.

§ 12 INCIDENT2

Förslag har inkommit om att tillåta en dispens för en incidentpåföljd från hösten 08. Styret beslutade att inte tillåta dispens i ärendet.

Beslut: Att inte tillåta dispens i ärendet.

§ 13 BRITNEY

Britney har gått back ~19000kr i år. Vi måste titta över vad det är som kostar och se över kostnaden samt villkor för uthyrning.

§ 14 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är torsdagen den 2 april.

§ 15 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Karin Elam
Ordförande

Mikaela Holm
Vice ordförande,
Sekreterare